

**愛恩台福基督教會 (2012 年 12 月) 基督徒教育**  
**(第一堂 10:00 am – 11:00 am)**  
**(第二堂 11:30 am – 12:30 pm)**

課 程 教師/語言	內 容	教 室
<p style="text-align: center;"><b>教會音樂</b></p> <p style="text-align: center;"><b>蔡正驊</b></p> <p style="text-align: center;">(華語)</p>	<p>12/02 基督教信仰與音樂            音樂是神特別的預備和賞賜            音樂是基督教獨有的文化藝術            沒有基督教就沒有音樂藝術的發展</p> <p>12/09 音樂在信仰中的功能            敬拜、讚美            聖靈的引導、預言            預備、爭戰            教導、勸勉、鼓勵</p> <p>12/16 神心意的敬拜與讚美            心靈和誠實的敬拜            理性與感性            靈性與悟性</p> <p>蔡正驊教授蒙神恩典十七歲即擔任教會詩班指揮，之後進入大學音樂系接受正規訓練，並矢志將一生奉獻與神。大學畢業後再赴世界著名之義大利米蘭音樂學院進修。曾任教於台灣浸信會神學院、華神、中國文化大學、休士頓浸信會大學，主授教會音樂、詩班/領詩學、聲樂/基礎發聲法等，本身亦為歌劇演唱家。</p>	交誼廳
<p style="text-align: center;"><b>活出</b>  <b>"藝術的 DNA"</b>  <b>劉瑞義牧師</b></p> <p style="text-align: center;">(第一堂華語)            (第二堂台語/翻譯英文)</p>	<p>12/23            上帝是最偉上的藝術家，祂創造宇宙萬物，照祂的形象又創造人，每一個人都有上帝的 DNA，在藝術與信仰對話中，如何使生活藝術化，藝術變生活化呢？如何每日使生活擁有豐富生活品質，生命更豐盛、更活潑，生命的热情被挑旺呢？</p>	交誼廳
<p style="text-align: center;"><b>從歲首到年終</b>  <b>的感謝</b></p> <p style="text-align: center;"><b>王淑女</b></p> <p style="text-align: center;">(第一堂華語)            (第二堂台語/翻譯英文)</p>	<p>12/30            由一張充滿感性的 DVD 開始，管風琴編曲家 Robert Tall 以多樣性的樂器與曲風，譜出一段向神感恩的故事，帶領我們經歷一場美國歷史的音樂之旅。</p>	交誼廳

**EFCI Christian Education program (December 2012)**  
**(Second session 11:30 – 12:30)**

Courses /Instructors	Contents	Classroom
<b>Jude</b> <i>(Adults)(Young adults/College)</i>  <b>Kevin Chen</b>	The Book of Jude is an important book for us today because it is written for the end times, for the end of the church age. The church age began at the Day of Pentecost. Jude is the only book given entirely to the great apostasy. Jude writes that evil works are the evidence of apostasy. He admonishes us to contend for the faith, for there are tares among the wheat. False prophets are in the church and the saints are in danger. Jude is a small but important book worthy of study, written for the Christian of today.	Reynolds building Room #3

**Junior & High school join workshop**

<b>Music and Christian Faith</b>  <b>Li-Hsun Lee</b>	<b>12/02 Music and Worship</b> * What Is Worship? * The Importance of Worship * Worship With Music or Worship the Music? * What Purpose Does Music Serve? * How Does Music Help the Church Function? <b>12/09 Christians and Hymns</b> * What Is A Hymn? * The Bible and the Hymns * The Function of Hymns * The Value of Hymns * The History of Hymns * The Hymn Stories <b>12/16 Are You Ready For Christmas?</b> * The Introduction of Handel's "Messiah" * The Stories of Christmas Carols * Christmas Songs Sing-Along	Reynolds building (Mandarin fellowship room)
<b>Live out "Art of DNA"</b> <b>Rev. Donald Liu</b>  (Taiwanese translate to English)	<b>12/23</b> God is the greatest Artist in the world. He created everything in the universe, and created man according to His image. Everyone has God's DNA. In the arts and interfaith dialogue, how can we make living an art, and art become a lifestyle? How do we make each day of life rich with quality and abundance? How do we bring forth passion for life we live?	Armstrong building Social Hall
<b>Thanksgiving from the beginning to the end of the year</b> <b>Sonia Lee</b> (Taiwanese translate to English)	<b>12/30</b> Starting from a DVD full of emotions, Organist Robert Tall used diversity of musical instruments and musical styles to compose a story of thanksgiving to God and lead us through a musical journey of American history.	Armstrong building Social Hall

12/23 - Christmas join service (1st service - Taiwanese & English, 2nd service - Mandarin & 1.5G).

12/30 - Some youths will attend EFC Winter Retreat on 12/27-12/30.